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§ 19
Medborgarförslag rörande trädäck på bryggorna på 
Tantobadet 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2020/615

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
förse bryggorna på Tanto strandbad med trädäck.

Stadsdelsförvaltningen anser att medborgarförslaget i sig är positivt 
då syftet är att bryggorna vid Tanto strandbad ska vara bekväma att 
använda.

Förvaltningen gör dock bedömningen att badbryggorna vid Tanto 
strandbad behöver bevaras i nuvarande utformning. Vid dessa 
bryggor bedöms att ett trädäck måste fästas in i befintlig betong 
vilket medför risk för frostsprängningar i konstruktionen vintertid.

Förvaltningen konstaterar därmed att det är olämpligt att förse 
bryggorna vid Tanto strandbad med trädäck. Däremot tillförs 
trädäck på andra bryggor inom stadsdelsområdet där konstruktionen 
medger detta.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2020/615-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag rörande 

trädäck på bryggorna på Tantobadet.
 SÖD 2020/615-4.1 Medborgarförslag SÖD 2020-615
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